
 

 

Foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 464 (Alm. del), 
som Folketingets Sundhedsudvalg har stillet til inden-
rigs- og sundhedsministeren den 23. juni 2006 
 

Spørgsmål 464: 
"Er det korrekt, at en offentlig stamcellebank hovedsagelig er relevant i for-

bindelse med behandling af sygdommen leukæmi, hvor behandlingen net-

op forudsætter, at de anvendte stamceller ikke er vævsidentiske med pati-

entens væv?” 

  

Svar: 
Jeg har i anledning af spørgsmålet anmodet Sundhedsstyrelsen om en 

udtalelse. Når udtalelsen foreligger, vil jeg vende tilbage med en endelig 

besvarelse af det stillede spørgsmål.  
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